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6.1 Mötets öppnande  
Ordföranden Camilla Rönnqvist hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat 

 

6.2 Dagordning   
Godkändes  
 

6.3 Val av justerare   
Madlen Steen valdes att justera protokollet jämte ordförande Camilla Rönnqvist 

 

6.4 Föregående protokoll  
Godkändes och lades till handlingarna 

 

6.5 Ekonomisk rapport   
Plusgiro 167307,55:-            Antal medlemmar  261 st 

 

In på kontot 

- 5/1 2930:- kredit SBK 

- 3/1 235:- medlemsavgift 

Ut från kontot 

- 5/1 950:- banktjänster Nordea 

- 5/1 4287,75:- porto Postnord 

- 7/1 8439,60:- tidningen 

 
 

6.6 Skrivelser/mail IN / UT  
 

IN  
# SBK Medlemsinformation Dec 2021 

# Dispensansökan gällande avelsspärr 

# Organisationskonferens 6 Feb 

# Beslut från SKK/DN 

# Licenshantering SBK centralt 2022 

# Verksamhetsstatistik 

 
 

UT  
# Dispensansökan avelsspärr 



# Verksamhetsstatistik 

 

6.7 Utskotten:   

PR / Info 

Hemsidan 

# Uppdateras kontinuerligt 

 

Tidningen  
# Manusstopp tidningen 20 Mars 

 
 

Trofén 

# Sista dagen för att lämna in resultat var 15 Januari.  
En sammanställning från ansvarig kommer  
 
 

Prov / Tävling 

# BH-prov i Nykvarns Hundhall 20 December 2021 

7 startande varav 5 Dobermann och alla Godkända. Stort Grattis! 

 
Exteriör 
# Inget att rapportera 
 
Avel /Hälsa 
# Uppfödarforum 13/1 
FCI ska gå igenom varför de nordiska HD avläsningarna skiljer sig åt från de  
övriga i Europa. 
Rasklubben diskuterar med SBK att vi ska kunna ha officiella tävlingar i lydnad  
med prioriteringsordning likt bruks/IGP. 
Vi ska hjälpas åt att hålla koll på blocket angående dobermann och vad det står. 
Länken från SDK med ”råd till den som ska köpa Dobermann” läggs som en blänkare på hemsidan och på de 
olika dobermann sidorna som finns på Facebook.  
Minna Westerholm vill arbeta i Utskottet för mentalitet som är mycket välkommet då utskottet inte har varit 
aktivt. 
ZTP efterfrågas av uppfödare. Frågan arbetas med i LO forumet. 
Vi tittar på vad det kostar att hyra fasta MH och MT banor på olika platser för att få till fler MH/MT i klubben. 
# Holtret 
Förbrukningsartiklar till holter västen beställs 
 

6.8 AU  

# Förlängd kvalificeringsperiod till IDC 2022 

Med anledning av det senarelagda datumet för IDC VM 2022 har SDK HS Beslutat  

2021-12-14 att förlänga kvalperioden för IDC VM 2022. Detta för att möjliggöra dör aktiva ekipage 

att erhålla gällande statuter under 2022. Direktkvalificering till IDC VM 2022 från IGP RM 

(rasmästare) gäller endast från 2021 

# Dispensansökan valpkull 

HS har diskuterat dispensansökan och beslutat att inte bevilja dispensen. SKK avel/hälsa har erhållit 

SDKs svar. 
  



6.9 Årsmöte digitalt 27 Mars 2022 

# Söndag 27 Mars kl.18 via zoom. Länk kommer komma på klubbens hemsida samt på Svenska 

Dobermannklubbens Facebook sida 

# Eleonor mailar ut till alla utskotten och LO:n om att inkomma med Verksamhetsberättelse och 

Verksamhetsmål senast 4 Mars 

 

6.10 Nya frågor   

# HS Beslutar att använda DCM fondens kassa och beställa reservdelar till klubbens holter väst 

 

6.11 Övriga frågor 

# Rapport från Dialoggrupp (Conny) 
 

6.12 Nästa möte  

# Tisdag 22 Februari Budgetmöte kl.19.00 

# Tisdag 8 Mars Sammanställning inför Årsmötet kl.19.00 

 

6.13 Avslutning    

Ordförande Camilla Rönnqvist tackade alla för ett bra möte och förklarade detsamma för avslutat 

 

 

 

 


